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P R O T O K Ó Ł  Nr VII/2014 
z obrad XLIX Sesji Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie  

z/s w Mszanowie 
 
 

Sesja odbyła się w dniu 30 lipca 2014 roku, w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Mszanowie i trwała 
do godz. 10:10. 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Biegajski o godz. 9:00 otworzył XLIX Sesję Rady Gminy. Po 
powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy 14 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum do podejmowania 
prawomocnych uchwał. Nieobecny Wiesław Mika. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Spoza członków Rady w Sesji uczestniczyli: 
- Wójt Tomasz Waruszewski 
- Sekretarz Gminy Agnieszka Paturalska-Miehlau  
- radca prawny Zbigniew Drzystek 
- Skarbnik Gminy Joanna Artuszewska 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 
2. Zgłaszanie zmian do porządku obrad. 
3. Wybór sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z XLVIII Sesji Rady Gminy. 
5. Zapytania i wnioski.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/281/2013 z dnia 18 grudnia 2013 roku w 

sprawie uchwalenia budżetu gminy Nowe Miasto Lubawskie na 2014 r.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie wspólnej realizacji z Powiatem Nowomiejskim zadania pod nazwą  

„Organizacja obozu Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych”. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Biskupiec na organizację 

„Powiatowo-Gminnych Dożynek 2014”. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o udzielenie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed 
bezdomnymi zwierzętami oraz w zakresie prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także 
grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie założenia cmentarza komunalnego w Gwiździnach. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z Cmentarza Komunalnego w 

Gwiździnach. 
12. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 
13. Zamknięcie obrad Sesji. 

 
Przebieg obrad: 
Ad 1 
Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum nastąpiło jak na wstępie niniejszego protokołu. 
 
Ad 2  
Zgłaszanie zmian do porządku obrad. 
Do porządku obrad, który radni otrzymali z materiałami na Sesję, Przewodniczący Rady zgłosił 
następujące zmiany: 
- wykreślenie punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej, 
- uzupełnienie porządku obrad o 3 dodatkowe uchwały wymienione: 
w pkt 8 - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Biskupiec na organizację 
„Powiatowo-Gminnych Dożynek 2014”. 
w pkt 10 - Podjęcie uchwały w sprawie założenia cmentarza komunalnego w Gwiździnach. 
oraz w pkt 11 - Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z Cmentarza 
Komunalnego w Gwiździnach. 
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Innych zmian nie zgłoszono. 
W głosowaniu Rada Gminy jednogłośnie dokonała zmiany porządku obrad. 
 
Ad 3 
Sekretarzem obrad Sesji wybrano radnego Józefa Szczepańskiego.  
 
Ad 4 
Przyjęcie protokołu z obrad XLVIII Sesji. 
Sekretarz obrad XLVIII Sesji radna Halina Sieńska oświadczyła, iż zapoznała się z protokołem z 
poprzedniej Sesji. Treść protokołu odzwierciedla przebieg obrad i wnioskowała o jego przyjęcie.  
Nie zgłoszono uwag do protokołu. 
W głosowaniu Rada Gminy jednomyślnie przyjęła protokół z XLVIII Sesji Rady Gminy. 
 
Ad 5 
Zapytania i wnioski.  
Radny Zdzisław Domżalski powrócił do sprawy znaków drogowych „teren zabudowany” ustawionych w 
Gwiździnach, które uważa za zbędne w tym miejscu. Potwierdziło się to podczas prac żniwnych. 
Kombajn nie mógł wjechać na pole, bo znak przeszkadzał. Wnioskował o ich usunięcie. 
 
Radny Stefan Ławicki – ulica Grunwaldzka w Bratianie w razie wypadku na drodze krajowej służy jako 
objazd i wszystkie samochody ciężarowe przejeżdżają tą ulicą. Po przebudowie będzie bardzo wąsko i 
tiry nie wyminą się. Będą zmuszone wjechać na nowy chodnik i na pewno uszkodzą, co miało miejsce 
już wcześniej. Policja powinna w tej sytuacji wprowadzić ruch wahadłowy.  
 
Radny Przemysław Kotewicz – w związku z zakończeniem budowy boiska  w Radomnie wnioskował  o 
usunięcie znaku „przejście dla pieszych”, który jest zbędny.  
 
Ad 6 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/281/2013 z dnia 18 grudnia 2013 roku w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy Nowe Miasto Lubawskie na 2014 r.  
 
Pani Skarbnik omówiła zmiany budżetu Gminy na rok 2014. 
W załączniku nr 1 w dziale 01010 - w związku z obciążaniem Zakładu Usług Komunalnych za zużycie 
energii elektrycznej na przepompowni ścieków, zwiększenie o 5000 zł, tak samo po stronie wydatków. W 
dziale 852  - zwiększenie dotacji na zasiłki celowe, dodatki energetyczne oraz na zasiłki stałe,  w 
związku z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego. 
W załączniku nr 2 – wydatki: w rozdziale 01008 w § 4300 zmniejszenie o kwotę 5000 zł, które 
zabezpieczone były na budowę przepustu w Łąkach Bratiańskich. W rozdziale 01010 zwiększenie o 
5000 zł na zakup energii elektrycznej. W dziale 600 rozdz.613 przesunięcie 80 000 zł z rozdz.616 – 
remont chodnika wzdłuż drogi wojewódzkiej w Tylicach, do rozdziału dróg wojewódzkich. W rozdz. 616 
w § 6050 zwiększenie na wydatki inwestycyjne o 25 500 zł. Zmiany w inwestycjach przedstawia 
załącznik nr 3 do uchwały. W rozdz. 70005 przesunięcie z § 421  na § 427  na zakup usług 
remontowych, dotyczy remontów placów zabaw. W § 4300 zmniejszenie o 30 000 zł na zadanie 
inwestycyjne oraz 4500 zł na zabezpieczenie kosztów administrowania lokalami komunalnymi do końca 
roku, którymi zajmuje się ZUK. W dziale 750 rozdz. 75022 oraz 75095 przesunięcia dotyczą 
zabezpieczenia środków na spotkanie integracyjne sołtysów i radnych. W rozdziale 75412 § 271 
zabezpiecza się kwotę 5000 zł dla Powiatu Nowomiejskiego na organizację obozu dla Młodzieżowych 
Drużyn Pożarniczych.  W rozdz. 8915 zmiany dotyczą przesunięć związanych z realizacją projektu 
„Akademia Innowacji i Edukacji”. W  dziale 852 uwzględniono wydatki w związku z przyznanymi 
dotacjami od Wojewody. W rozdziale 85295 – zmiana związana z wydatkami dotyczącymi obsługi Karty 
Dużej Rodziny. W dziale 900 rozdz. 995 – 3000 zł zostaje przesunięte na budowę ścieżki edukacyjnej w 
Jamielniku. W rozdz. 921 – zmiana dotyczy realizacji przedsięwzięcia w Skarlinie – malowanie biblioteki, 
w ramach funduszu sołeckiego.  
W załączniku nr 3 – zadania inwestycyjne: 
- pozycja 14 – przebudowa drogi gminnej Tylice PGR – Tylice, zmniejszenie o 86 000 zł  w związku z 
oszczędnościami po przetargowymi. Proponuje się także nową inwestycję – przebudowa drogi gminnej 
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Tylice- Gwiździny wraz z łącznikami wymieniona w pozycji 29 załącznika nr 3 do uchwały o zmianie 
budżetu. Na ten cel zabezpiecza się 102 500 zł. W pozycji nr 17 – budowa drogi do boiska w Radomnie 
zwiększenie o 9000 zł oraz w pozycji 50 – budowa wiaty i ścieżki edukacyjnej w Jamielniku zwiększenie 
o 3000 zł.  
W załączniku nr 4 – zadania zlecone, wykazano kwotę dotacji oraz wydatków wynikających z dotacji. 
W załączniku nr 5 – realizacja zadań na podstawie umów i porozumień wprowadzono kwotę 5000 zł na 
organizację obozu dla Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych.  
 
Przewodniczący Rady zapytał o przepust w Łąkach Bratiańskich z budowy, którego zrezygnowano. 
 
Skarbnik odpowiedziała, że Pani Marta Kowalska odpowiedzialna za ochronę środowiska zgłosiła, że 
przepust nie będzie budowany ze względu na utrudnienia.  
 
Sekretarz wyjaśniła, że budowa wymaga uzgodnień Zarządu Melioracji Wodnych, tam jest obszar 
chroniony. 
 
Pani Marta Kowalska poinformowała, że pismo w sprawie przepustu zostało skierowane do 
Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku. Chodzi o działkę 757, pod którą miał znajdować 
się przepust. Zarząd Gospodarki Wodnej odpowiedział, że na tym terenie obowiązuje zakaz budowy 
wynikający z Prawa wodnego. Zwolnienie z tego zakazu może wydać Dyrektor Regionalnego Zarządu 
Gospodarki Wodnej po przedstawieniu analizy hydrologicznej wpływu przedsięwzięcia na przepływ wód. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, ile osób do tej pory pobrało Kartę Dużej Rodziny.   
Skarbnik odpowiedziała, że 10 rodzin wnioskowało o wydanie Karty. Przesunięcie środków na ten cel w 
budżecie wynika z decyzji Wojewody. 
 
Przewodniczący Rady zapytał także o nową inwestycję budowę drogi Tylice - Gwiździny, na którą 
przeznacza się 102 500 zł. 
 
Wójt odpowiedział, że nie jest to nowa inwestycja, a uporządkowanie  nazewnictwa. Zakres inwestycji 
nie zmienia się i obejmuje odcinek drogi od kościoła do drogi wojewódzkiej, a następnie od tej drogi za 
cmentarz. Zgodnie z nazwą w dokumentacji projektowej droga od kościoła do drogi wojewódzkiej to jest 
łącznik drogi Tylice - Gwiździny. Środki zostały tylko przesunięte z drogi za cmentarz na odcinek przy 
kościele. Jest oddzielna dokumentacja. 
 
Skarbnik wyjaśniła, że wcześniej w pozycji 14 - przebudowa drogi Tylice – Tylice PGR planowana była 
kwota 360 000 zł, natomiast po przetargu kwota ta wynosi 268 000 zł. Wymagana była zmiana nazwy, to 
jakby nowa inwestycja – budowa drogi Tylice- Gwiździny wraz z łącznikami. 
 
Radny Zdzisław Domżalski – drogi te leżą po przeciwnych stronach drogi wojewódzkiej. 
 
Przewodniczący zapytał, czy nazwa tej inwestycji nie będzie skutkowała tym, że będziemy realizować 
budowę całej drogi. 
 
Wójt odpowiedział, że nie. Dokumentacja obejmuje tylko łączniki.  
 
Radny Przemysław Kotewicz - śledząc przetargi, które Gmina ogłasza stwierdził, że w niektórych 
przypadkach są problemy z zabezpieczeniem środków w wysokości jak w kosztorysach inwestorskich. 
Oferty opiewają na wyższe kwoty. Środki zabezpieczone są zbyt niskie. 
 
Wójt odpowiedział, że kwoty ustalane są wg cen rynkowych. Będziemy starali się nie dokładać, a 
zadanie zrealizować w zaplanowanym zakresie.  
 
Radna Halina Sieńska zapytała czy wykonanie dokumentacji projektowej  na budowę ścieżki pieszo-
rowerowej w Bratianie, wymienionej w pozycji 32, dotyczy dawnego torowiska, do ul. Iławskiej. 
 



4 

 

Wójt odpowiedział, że tak, przy drodze krajowej.  Dokumentacja jest jedna składa się z dwóch części, 
budowa chodnika przy drodze krajowej oraz ścieżki pieszo- rowerowej po torowisku. 
 
Radny Zbigniew Wiśniewski zgłosił, że na drodze powiatowej na ul. Iławskiej pozostały linie telefoniczne 
tylko nad asfaltem w miejscu, gdzie był przejazd kolejowy. Słupy drewniane coraz bardziej pochylają się 
do środka co zagraża bezpieczeństwu. 
 
Wójt odpowiedział, że przekaże sprawę do powiatu.  
 
Innych pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  
 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
W głosowaniu Rada Gminy jednogło śnie podj ęła uchwał ę Nr XLIX/336/2014 w sprawie zmiany 
uchwały Nr XLII/281/2013 z dnia 18 grudnia 2013 rok u w sprawie uchwalenia bud żetu Gminy 
Nowe Miasto Lubawskie. 
Uchwała stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
 
Ad 7 
Podjęcie uchwały w sprawie wspólnej realizacji z Powiatem Nowomiejskim zadania pod nazwą  
„Organizacja obozu Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych”. 
 
Wójt wyjaśnił, że powiat będzie głównym organizatorem obozu Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych.  
Uczestnikami obozu będą młodzi strażacy z powiatu nowomiejskiego oraz zaprzyjaźnionego miasta 
partnerskiego Oldenburg. Wcześniej takie obozy odbywały się w Niemczech. Na spotkaniu 
organizacyjnym ustalono, że wszystkie gminy przekażą po 5000 zł na organizację obozu.  
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
W głosowaniu Rada Gminy jednogło śnie podj ęła uchwał ę Nr XLIX/337/2014 w sprawie wspólnej 
realizacji z Powiatem Nowomiejskim zadania pod nazw ą  „Organizacja obozu Młodzie żowych 
Drużyn Po żarniczych”. 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
Ad 8 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Biskupiec na organizację 
„Powiatowo-Gminnych Dożynek 2014”. 
Sekretarz poinformowała, że w bieżącym roku Gmina Biskupiec jest organizatorem powiatowo- 
gminnych dożynek i jak co roku na cel wszystkie gminy przekazują po 1250 zł. Dożynki odbędą się 20 
września. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
W głosowaniu Rada Gminy jednogło śnie podj ęła uchwał ę Nr XLIX/338/2014 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Gminy Biskupiec na organizacj ę „Powiatowo-Gminnych Do żynek 2014”. 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad 9 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 
o udzielenie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi 
zwierzętami oraz w zakresie prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i 
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spalarni zwłok zwierzęcych i ich części. 
 
Pani Marta Kowalska poinformowała, że jest zainteresowanie prowadzeniem działalności w tym zakresie 
na terenie Gminy i dlatego należy określić wymagania dla tych przedsiębiorców. 
Odczytała treść uchwały. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
W głosowaniu Rada Gminy jednogło śnie podj ęła uchwał ę Nr XLIX/339/2014 w sprawie okre ślenia 
wymaga ń, jakie powinien spełnia ć przedsi ębiorca ubiegaj ący si ę o udzielenie zezwolenia na 
prowadzenie działalno ści w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierz ętami oraz w zakresie 
prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierz ąt, a tak że grzebowisk i spalarni zwłok 
zwierz ęcych i ich cz ęści. 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Ad 10 
Podjęcie uchwały w sprawie założenia cmentarza komunalnego w Gwiździnach. 
Pan Marek Arentowicz wyjaśnił, że Wojewoda Warmińsko-Mazurski zakwestionował uchwałę dot. 
założenia cmentarza, podjętą przez Radę w dniu 28 maja br. dlatego, że samo założenie cmentarza nie 
jest prawem miejscowym. Nie podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym i wchodzi w życie z dniem 
podjęcia, natomiast regulamin jest przepisem prawa miejscowego podlegającym ogłoszeniu i wchodzi w 
życie po upływie 14 dni do dnia publikacji. Cennik zostanie wprowadzony na podstawie zarządzenia 
Wójta. Stąd konieczność uchylenia uchwały z maja i podjęcie nowych oddzielnych. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
W głosowaniu Rada Gminy jednogło śnie podj ęła uchwał ę Nr XLIX/340/2014 w sprawie zało żenia 
cmentarza komunalnego w Gwi ździnach. 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 
Ad 11 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z Cmentarza Komunalnego w 
Gwiździnach. 
Pan Marek Arentowicz poinformował, że zapisy regulaminu pozostają bez zmian. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
W głosowaniu Rada Gminy jednogło śnie podj ęła uchwał ę Nr XLIX/340/2014 w sprawie uchwalenia 
regulaminu korzystania z Cmentarza Komunalnego w Gw iździnach. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
 
Ad 12 
Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 
Pan uzupełnił odpowiedzi na zapytania zgłoszone na poprzedniej Sesji. 
- pani radna Barbara Grzywacz wnioskowała o pomalowanie miejsc parkingowych przy Urzędzie, 
zadanie zostało wykonane. 
- Pani radna Grzywacz wnioskowała również o rozszerzenie zakresu remontu biblioteki w Jamielniku. W 
wyniku uzgodnień z Panią Elżbietą Olszta i Paniami radnymi zdecydowano, iż właściwym działaniem 
będzie zabieganie o pozyskanie środków zewnętrznych na kapitalny remont. W ramach remontu 
bieżącego pomalowane zostanie 1 pomieszczenie.  
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- W związku z wnioskiem radnego Ławickiego Wójt wystąpił do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 
Autostrad o zamontowanie lustra dla poprawy bezpieczeństwa wyjazdu na drogę krajową. 
- Wniosek Pani radnej Granicy w sprawie oświetlenia włączonego dłużej, aniżeli ustalono, został 
przekazany do Zakładu Energetycznego, co poskutkowało ustawieniem godzin świecenia zgodnie z 
ustaleniami. 
- w związku ze zgłoszeniem radnego Kotewicza w sprawie niedrożności przepustu w Radomnie w 
wyniku napływania wód z przyległych  nieruchomości Wójt odpowiedział, że kwestia realizacji inwestycji 
związanej z przygotowaniem  kolejnego przepustu  zostanie rozważona podczas konstrukcji budżetu na 
rok 2015. Wójt poinformował, że niezbędna będzie partycypacja w kosztach zainteresowanego 
mieszkańca, którego nieruchomość przylega do drogi. Wskazane byłoby również jak najszybsze 
utwardzenie terenu tej posesji. 
- Pan radny Kotewicz zgłosił również problem nieuprawnionego korzystania przez strażaków z części 
nieruchomości należącej do jednej z mieszkanek Radomna. Straż wykorzystywała tę część 
nieruchomości jako drogę objazdową w celu pobierania wody z jeziora. Po rozpatrzeniu ustalono, że nie 
ma potrzeby, aby straż korzystała z tej nieruchomości, gdyż dostęp do jeziora zapewnia droga 
publiczna.  
 
Odpowiedzi na zapytania zgłoszone na dzisiejszej sesji: 
- Radny  Domżalski wnioskował o usunięciu znaków „teren zabudowany” w Gwiździnach na drodze  przy 
Panu Kazimier oraz do Pana Brdękiewicza. Wniosek zostanie rozpatrzony, jeżeli będzie zasadny 
zostanie zlecony do realizacji.  
- Wniosek Pana Ławickiego o zwrócenie uwagi na organizację objazdów w przypadku zamknięcia ruchu 
na drodze krajowej. Wójt potwierdził, że miała tam miejsce szkoda, uszkodzony został nowy chodnik. 
Należy również zwrócić uwagę na ograniczenie tonażu, zwłaszcza na mostach. Ustalenia z policją 
zostaną poczynione. Naszym celem byłoby wyeliminowanie objazdów przez wieś Bratian.  
- Pan radny Kotewicz wnioskował o usunięcie znaku „przejście dla pieszych” w Radomnie, Wójt zleci  
rozpatrzenie wniosku. Jeżeli będzie zasadny, zadanie zostanie wykonane.  
- wniosek  radnego Wiśniewskiego w sprawie usunięcia słupów na ul. Iławskiej zostanie przekazany do 
powiatu. 
 
Radny Zbigniew Wiśniewski zapytał, czy mógłby zadać kilka pytań, bo nie miał okazji. W tym czasie 
chwilowo opuścił salę obrad. Od drogi w kierunku Radomna jest polna droga do Nawry, chodzi o tę 
górkę. Odcinek jest dobrze odwodniony, ale na drodze pojawiły się koleiny, którymi spływa woda. Są tak 
wysokie, że trudno przejechać samochodem. Wnioskował o uzupełnienie tych kolein.  
W sprawie drogi Nawra-Ustronie. W tej chwili prowadzone są tam prace związane z budową sieci 
kanalizacyjnej, ale brygadzista, którego radny Wiśniewski pytał, nic nie wiedział o kładzeniu kostki na tej 
drodze. Miała być rozpoczęta budowa. Za 2 tygodnie kończy się ważność dokumentacji projektowej.  
 
Wójt odpowiedział, że dokumentacja projektowa nie przedawni się. Liczy się zgłoszenie zamiaru 
rozpoczęcia inwestycji do Starostwa Powiatowego, co zostało uczynione. Wykonawca na pewno 
posiada wiedzę, że musi wykonać ten krótki odcinek drogi.  
 
Radny Wiśniewski zapytał o dodatkowe roboty przy świetlicy w Nawrze. 
 
Wójt odpowiedział, że wykonawca przedstawił kosztorys, sprawa jest w toku. 
 
Radny Wiśniewski zapytał także o wynajem mieszkania po Panu Templin. 
 
Sekretarz odpowiedziała, że decyzja nie została podjęta, ale skierowane tam zostaną osoby, które 
posiadają orzeczenie sądu. Są 2 takie rodziny. Ustalone zostanie na komisji ds. mieszkań komunalnych. 
W budynku nie została podłączona jeszcze woda.  
 
Radna Mirosława Granica zapytała, czy wolne mieszkanie w Jamielniku zostanie zasiedlone. 
 
Sekretarz odpowiedziała, że chodzi o mieszkanie w Jamielniku nr 15. W związku z prowadzonym 
postępowaniem w sprawie eksmisji również w Jamielniku, Komornik wystąpił do Gminy o wskazanie 
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lokalu tymczasowego. Taki lokal wskazuje się na okres od 1 do 6 miesięcy. W przeciwnym wypadku 
nastąpi skierowanie do schroniska. Ten lokal właśnie ma być wskazany jako lokal tymczasowy dla 
eksmitowanej osoby.   
 
Radna Granica stwierdziła, że ta osoba jednak będzie tu mieszkała. 
 
Sekretarz odpowiedziała, że nie wiadomo czy przyjmie ten lokal oraz czy lokal będzie spełniał wymogi 
określone w rozporządzeniu. W ocenie Gminy spełnia. 
 
Radna Granica stwierdziła, że w tym budynku mieszka już jedna konfliktowa osoba, która czuje się 
bezkarnie i teraz przybędzie następna. Były plany, aby nie zasiedlać tego lokalu, ale rozebrać. 
 
Sekretarz potwierdziła, że takie były plany. Ta umowa ma trwać maksymalnie do 6 miesięcy.  
Dotychczas zajmowane mieszkanie przez tego najemcę jest duże i można zaadaptować na 2 
mieszkania, wykorzystując poddasze. 
 
Radna Mirosława Granica do tego budynku wzywana jest ciągle wzywana jest policja. Jeden z 
mieszkańców tego budynku zachowuje się wulgarnie i jest agresywny. Psy biegają bez uwięzi. 
Przyjeżdża strażnik czy policja spisują odpowiednie dokumenty i odjeżdżają, a psy dalej biegają. 
Zgłoszenie na policję skutkuje 2 godzinnym spisywaniem protokołu  i zgłaszający ma sam  założyć 
sprawę cywilną. To są kpiny. 
 
Radna Barbara Grzywacz – i te kpiny dotyczą właśnie Urzędu. Kpi sobie z policji, z Urzędu. Twierdzi, że 
i tak nie zapłaci, bo Gmina musi go utrzymać. Arogancja jest niesamowita, bezkarność, alkohol i 
rozwiązłość. Już kiedyś wnioskowaliśmy, aby tę rodzinę umieścić z dala od skupisk, niech na 
wybudowaniu sobie krzyczy. Być może jest sytuacja, że rodzina mieszka daleko w polu i dzieci muszą 
chodzić daleko, wtedy może zamienić. Nikt nie chce mu zwracać uwagi, bo boi się wchodzić w konflikt z 
takim człowiekiem.  
 
Radna Mirosława Granica poinformowała, że ów mieszkaniec wykrzykiwał, że jako stałemu 
mieszkańcowi Gmina już dawno powinna urządzić mu łazienkę. Nie pozwoli, aby zasiedlić do 
mieszkanie byle kim.  
   
 
Ad 13  
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Roman Biegajski zamknął 
obrady XLIX Sesji Rady Gminy nowe Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie.  
 
 
Sekretarz obrad                                                                   Przewodniczący Rady Gminy 
Józef Szczepański                                                                 Roman Biegajski 
 
 
 
 
 


